
 

 

Uchwała Nr 27/2019 

Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Środowiska 
z dnia 4.12.2019 r. 

w sprawie budowy Parku Zakrzówek 

 
 

W związku z realizacją Pierwszego i Drugiego etapu budowy Parku Zakrzówek, Komisja 
Dialogu Obywatelskiego ds. Środowiska zwraca się do Zarządu Zieleni Miejskiej  
w Krakowie o pisemną odpowiedź na następujące pytania: 

1. Gdzie zostanie przeniesiony plac zabaw zlokalizowany pierwotnie w miejscu 
występowania głównego siedliska  gniewosza plamistego? 

2. Czy w poprawionej wersji projektu budowlanego zrezygnowano całkowicie  
z oświetlenia ścieżki do placu zabaw (tego wcześniej planowanego)? 

3. Jaka dokładnie planowana jest całkowita szerokość ul. Wyłom? Prosimy o podanie 
szerokości poszczególnych odcinków. 

4. Ile przewidziano przepustów dla płazów  na całej długości ul. Wyłom?  
5. Gdzie dokładnie będą te przepusty zlokalizowane? 
6. Jak zbudowane będą poszczególne przepusty? 
7. Kto i w jakim wymiarze godzin prowadzi nadzór przyrodniczy podczas realizacji 

poszczególnych prac pierwszego i drugiego etapu przy budowie Parku 
Zakrzówek– prosimy podać nazwisko i imię tej osoby/tych osób oraz tytuł 
naukowy (jeśli posiada) i rodzaj uprawnień. 

8. Jak gęsto będą rozlokowane latarnie wzdłuż całej ul. Wyłom. Prosimy podać 
odległość pomiędzy poszczególnymi latarniami  w metrach i dokładną ilość sztuk 
oraz model oprawy świetlnej. 

9. Czy przewidywane jest jeszcze wprowadzenie oświetlenia w jakimkolwiek innym 
miejscu w Parku Zakrzówek? Prosimy podać całkowitą ilość sztuk oraz 
lokalizację. 

10.  Jakie konkretne rozwiązania dot. odnawialnych źródeł energii zostaną 
wprowadzone w Parku Zakrzówek. Prosimy wymienić wszystkie. 

11. Czy w dokumentach projektowych znajduje się analiza zasadności wprowadzenia  
siatkowania skał i wpływu tego na chroniony krajobraz w parku krajobrazowym 
oraz analiza geologiczna wpływu kotwienia siatki do skał na stabilność tych skał? 

12. Czy w Parku Zakrzówek przewidziane jest ogrodzenie? Jak konkretnie będzie ono 
wyglądało i gdzie będą zlokalizowane? 

13. Gdzie dokładnie ma być zlokalizowana siłownia na świeżym powietrzu. Czy jej 
teren ma być dodatkowo oświetlony? Jeśli tak, to ile będzie lamp i jaką 
powierzchnię zajmie cała siłownia? 

Prosimy o szczegółową i wyczerpującą odpowiedź na wszystkie pytania, aby na 
przyszłość wyjaśnić wszystkie kwestie, które teraz bardzo niepokoją członków KDO ds. 
Środowiska i opinię publiczną. Odpowiedź prosimy przeslać na adres e-mail: 
kdosrodowisko@wp.pl 


